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Voorzitter: de heer Gorren 
College: burgemeester Hoes 
Griffie:  de heer Vinju 
 
Fractievertegenwoordigers: 

de dames Meese, Nuyts, Heijnen en Van Ham en de heren Hoen, Gunther, 
Krabbendam, Severijns, Erckens en Jongen 
 

 
De voorzitter heet iedereen om 17.00 uur welkom. In deze sessie worden de reacties van de 
fracties gepeild op het voorliggende uitvoeringsplan. Het college heeft het plan eerder in concept 
vastgesteld en besloten om het voor te leggen aan de raad. Met de eventuele aanvullingen kan het 
plan definitief worden vastgesteld. 
 
Maastrichtse Volkspartij (de heer Hoen) heeft geconstateerd dat alle eerder besproken zaken en 
knelpunten zijn opgenomen in het voorliggende stuk. De fractie kan instemmen met het plan; ‘het 
college kan het namens Hoen doen’. 
 
Partij Veilig Maastricht (mevrouw Meese) gaat akkoord met het plan. Zij is blij met de nauwere 
afstemming over de voortgang en dat rond de hoofdthema’s systematisch gemonitord wordt. 
 
Liberale Partij Maastricht (mevrouw Nuyts) hoopt dat het college iets doet met de eerder geuite 
opmerkingen. De fractie gaat het akkoord met het voorstel. 
 
SP (de heer Gunther) constateert dat er rekening is gehouden met de eerder gemaakte 
opmerkingen. Spreker is blij met de aandacht voor de woon- en leefomgeving, zodat mensen weer 
gewoon en veilig met elkaar om kunnen gaan. 
 
Voor GroenLinks (de heer Krabbendam) staat het sein op groen. De uitvoeringsnota is zeer logisch 
ingedeeld. 
 
CDA (mevrouw Heijnen) vindt het een compleet stuk en is blij dat de raad mee kan blijven denken 
en adviezen mag blijven geven. De fractie gaat dan ook akkoord met het plan. 
 
VVD (de heer Severijns) gaat akkoord met het plan. Spreker wil nog weten of er – voor het 
cameratoezicht – geld is voor het aanschaffen van nieuwe, betere camera’s. 
 
Seniorenpartij (de heer Erckens) deelt mee dat zijn fractie over dit onderwerp – ondersteund door 
alle andere fracties – een motie heeft ingediend, waarin het college wordt gevraagd om de raad 
meer te betrekken bij de ontwikkelingen. Het plan bevat een goed overzicht van de uitvoeringsacties 
en prioriteringen en volgt volledig de intentie van de motie. Spreker complimenteert de ambtenaren 
hiermee en prijst het werk van de burgemeester voor de veiligheid van Maastricht. 
 
PvdA (mevrouw Van Ham) is blij dat ook de veiligheidsbeleving op een goede manier terugkomt in 
het plan. Spreekster is ook blij met de periodieke monitoring. Zij vraagt verder of er een uitbreiding 
mogelijk is van de veiligebuurtenteams en of de aparte bijeenkomst over de radicalisering al is 
ingepland. De PvdA kan verder instemmen met het stuk. 
 
D66 (de heer Jongen) constateert dat er veel verbeteringen zijn aangebracht ten opzichte van het 
oude plan. Zo wordt de raad meer in positie gebracht. De fractie blijft zich echter zorgen maken over 
de verhouding tussen de ambities in de plannen en de capaciteit van de politie en pleit dan ook voor 
meer capaciteit, met name voor de aanpak van high-impact crimes. Spreker wil in dat kader weten 
of ook de regio Maastricht in aanmerking komt voor de door de Tweede Kamer toegezegde 
800.000 euro voor de grensregio’s. De fractie kan verder instemmen met het voorliggende plan. 
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Burgemeester Hoes is blij dat hij het afgelopen jaar nog uitgebreid aan dit plan heeft kunnen 
werken, zodat de nieuwe burgemeester met de uitvoering aan de slag kan gaan. 
Spreker deelt mee dat er voor bewoners bijeenkomsten zijn gehouden. Die zijn druk bezocht. Daar 
is veel aandacht besteed aan preventie door bewoners, ondernemers, maar ook door scholen. 
Onlangs is het veiligescholenconvenant afgesloten en heeft een aantal scholen het certificaat 
gekregen. 
In de nota cameratoezicht wordt aandacht besteed aan de kwaliteit van de camera’s. Spreker zegt 
toe daar later bij de raad op terug te komen. 
De bijeenkomst over radicalisering is onlangs gehouden. Het thema staat continu op de agenda. 
Het extra geld dat ervoor nodig is, wordt gedekt uit de landelijke middelen. 
Los van de vraag naar extra capaciteit, is er een aantal vacatures dat ingevuld moet worden. 
Spreker werkt daar hard aan. Hij zegt verder toe nader te onderzoeken hoe het bedrag van 
800.000 euro wordt ingezet. 
De zware ondermijnende criminaliteit neemt toe, onder andere door motorbendes. Ook dat moet 
worden meegenomen in het zoeken naar een balans in de aanpak van criminaliteit. 
 
De voorzitter constateert dat de fracties instemmen met het voorliggende plan. Het college zal de 
opmerkingen meenemen in het definitieve plan. Spreker bedankt de burgemeester voor alles wat hij 
voor de stad Maastricht gedaan heeft. Hij bedankt de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit het 
overleg om 17.15 uur. 




